
Referat fra ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen 
Vej 15, Vig Lyng søndag den 17. september 2023 kl. 10:00 

 
       
 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Bestyrelsens årsberetning for det forløbne år  

3. Fremlæggelse af årsregnskab for 2022 til godkendelse 

4. Fastsættelse af kontingent for 2023 og godkendelse af budget for det 

kommende år (2023) 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

7. Valg af revisor og revisor-suppleant 

8. Eventuelt   

 
 

1. Formanden Per Gunslev bød velkommen til generalforsamlingen og 

foreslog Henrik Nørgård (Vej 15, 10) som dirigent hvilket blev vedtaget. 

Jon W. Møllebro (Vej 15, 13) blev valgt til referent. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt i henhold til 
vedtægterne og dermed beslutningsdygtig. 

 
2. Formanden aflagde beretning for det forløbne år og gav herunder en 

kort redegørelse for status på den kommende postlov, som forventes 
vedtaget af Folketinget i den kommende efterårssamling. Bestyrelsen 
vil løbende holde sig orienteret om lovarbejdet og evt. bekendtgørelser. 
Bestyrelsen skal overveje at sende et ”pænt” brev til de få grundejere, 
som ikke betaler til bl.a. den fælles vejvedligeholdelse. 
Beretningen blev vedtaget. 

 
3. Regnskabet for 2022 blev godkendt. 

 

4. Budget for 2023 og kontingentet for 2023, på 200,- kr. per grundejer, 

blev godkendt. Overslag for 2024 var fremlagt til orientering 

 
5. Ingen indkomne forslag 
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6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Rikke Stobbe (Fuglevænget 9) blev genvalgt til bestyrelsen og Kate 

Flenting (Vej 15, 20) blev ligeledes genvalgt som suppleant. 

 

Jette Singelton (Fuglevænget 4) ønskede at fratræde som suppleant. 

Formanden takkede Jette for hendes indsats i den tid hun var suppleant 

og i særdeleshed for hendes opstart og drift af foreningens Facebook 

Gruppe, hvor hun vil fortsætte som Web-master. 

 
7. Valg af revisor og revisor-suppleant 

Peter Mølgaard (Vej 15, 9) blev genvalgt som revisor og Mette Amstrup 

(Kukkerengen 8) som revisor suppleant. 

 

8. Eventuelt 

Bestyrelsen blev opfordret til at udarbejde en artikel om invasive planter 
og up-loade den til foreningens hjemmeside. 
Det er en mulighed, at Skovskolen i Nødebo kan assistere med 
fjernelse af invasive planter. Bestyrelsen undersøger. 
Indkøb af Gyvel-optrækker og grensaks til beskæring i 4,5 meters højde 
blev drøftet, men ingen beslutning herom på generalforsamlingen. 
 
Jon W. Møllebro                Henrik Nørgaard 

  


